
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag d. 17.06.2020 - Afdeling 1 Dybbølvej 

 

Tilstedeværende: Stine. Michele, Jannie 

Fraværende: Thomas, Birgitte, Helle 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Festudvalg 

2. Havevandring beskæring/fældning af træer 

3. Fællesrum. indretning indkøb. 

4. Lydmur mod Grenåvej 

5. Vaskeri – informationstavle 

6. Kælderrum afdelingsbestyrelsen 

7. Nyt gulv opgange i Langhusene og Dobbelthusene.  

8. Årsgennemgang ude - Deltagelse? 

9. Ændringer i bestyrelsen 

10. Regnskab 2020 og Budget 2021 

11. Eventuelt 

12. Næste møde 

  

 

 

1. Festudvalget tages op til september. 

2. Gartneren kom forbi igen, og flere træer blev klippet og fjernet.  

Der fjernes og sættes flere nye træer til november. 

3. Fælleslokalet indretning og indkøb. Der laves forslags til indkøb til efteråret. 

Fælleslokalet kan pt. ikke benyttes. 

4. Bedre lydmur ud mod Grenåvej. Der skal udfyldes en blanket til Bygge & Miljø, Aarhus 

Kommune. Jannie kan ikke finde den. Tages op efter sommerferien. 

5. Vaskeri – informationstavle. Stine hænger dem op, når de er klar. 

6. Kælderrum – ting flyttes når det skal bruges ifølge aftale med Svend. 

7. Der indhentes tilbud på udskiftning i linoleum i opgange Langhusene og Dobbelthusene. PW? 

8. Årsgennemgang udearealer. PW? 

9. Maj-Britt er trådt ud af bestyrelsen, og Helle overtager hendes plads. 

10. Budget 2021. vi prøver at få møde i august. 

11. Eventuelt.  

Michele og Stine laver udkast efter sommerferien vedr. terrasser. Hvad må man? 

12. Næste møde torsdag d. 13. august kl. 18.30.  

 

Ønsker man at møde bestyrelsen vil det være en go ide at tjekke med bestyrelsen om mødet 

bliver på den fastsatte dato. Vi er ind i mellem nødt til at flytte datoen med kort varsel. 

 

Bestyrelsesmøderne holdes i fælleslokalet under 1A. 


